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Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 06.04.2017r. 

 
Na protokolanta wybrano radnego Marcina Szneidera.  
 
Na posiedzenie stawiło się 10 osób według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. 
 
Ad 1 
Przewodniczący rozpoczął dyskusję o wnioskach do budżetu Szczecina na rok 2018. 
Radny Wojciech Knap proponuje podział propozycji na 3 kategorie: komunikacyjne, rekreacyjne, 
zielone. Większość radnych przychyla się do tego pomysłu. 
W związku z sugestią ze strony Urzędu Miasta o ograniczeniu liczby propozycji do tych 
priorytetowych, co przełoży się na większe szanse wpisania do budżetu, radni decydują o 
ograniczeniu liczby wniosków do pięciu. 
Radny Sławomir Baciocha sugeruje pozyskanie z Urzędu Miasta dużej mapy własnościowej 
Warszewa, co pomoże w przyszłych dyskusjach o potencjalnych zamierzeniach inwestycyjnych na 
terenie osiedla. 
 
W kategorii terenów zieleni radny Marcin Szneider zgłasza pomysł budowy parku na terenie osiedla 
Odolany, pomiędzy ulicami Kasjopei a Kresową. Teren jest zarezerwowany na cele zieleni 
urządzonej wg miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego “Warszewo” z 2005 r. 
Przeprowadzono głosowanie: 

● 10 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin 
Szneider, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, 
Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
W kategorii inwestycji rekreacyjnych radni Wojciech Knap i Marcin Szneider proponują zgłoszenie 
II etapu budowy Parku Warszewo-Podbórz przy ul. Kalinowej. I etap budowy Parku rozpocznie się 
w bieżącym roku. Bogaty program pierwotnego pomysłu inwestycji nie zmieścił się w ramach 
tegorocznego budżetu, stąd rozbicie projektu na 2 etapy. Powstanie boiska i placu aktywności 
zostało przesunięte do realizacji w nieokreślonej przyszłości, tzw. II etapie. Przeprowadzono 
głosowanie: 

● 9 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin Szneider, 
Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Rafał Obuchowicz, Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 

● 1 głos “przeciw” - Magdalena Obuchowicz 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
W kategorii projektów komunikacyjnych przewodniczący Dariusz Mikołajczyk przedstawia 3 
projekty zgłaszane przez Radę w ubiegłych latach: budowa infrastruktury podziemnej (kanalizacja, 
uzbrojenie, nowe jezdnie) w obszarze Warszewo I – kontynuacja, remont ulicy Perlistej, budowa 
oświetlenia i chodników na ul. Rostockiej. Radny Marcin Szneider zgłasza pomysł budowy drogi 
rowerowej na ul. Podbórzańskiej. Przeprowadzono głosowanie: 
1.Budowa infrastruktury podziemnej w obszarze Warszewo I – kontynuacja 

● 10 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin 
Szneider, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, 
Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 
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● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

2. Droga Rowerowa na ul. Podbórzańskiej 
● 3 głosy “za” - Wojciech Knap, Marcin Szneider, Sławomir Baciocha 
● 3 głosy “przeciw” - Jakub Lemm, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz 
● 4 głosy “wstrzymujące się” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Marek Rusiecki, 

Małgorzata Cydzik 
3. Remont ul. Perlistej 

● 10 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin 
Szneider, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, 
Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

4. Budowa oświetlenia i chodników na ul. Rostockiej 
● 10 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin 

Szneider, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, 
Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 2  
Przewodniczący przedstawił pismo ws. wydania opinii dot. nazwy dla nowej ulicy zlokalizowanej po 
zachodniej stronie ul. Włoskiej. Propozycje Urzędu Miasta to: ul. Florencka, ul. Sycylijska, ul. 
Wenecka. Stowarzyszenie przyszłych mieszkańców ww. ulicy przychyla się do ul. Florenckiej. 
Przeprowadzono głosowanie ws. nadania nazwy ul. Florenckiej: 

● 10 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin 
Szneider, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha, Magdalena Obuchowicz, Rafał Obuchowicz, 
Małgorzata Cydzik, Jakub Lemm 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 3 
Stowarzyszenie Warszewo-Wkrzańska zwróciło się z prośbą o wydanie opinii nt. nadania nazwy 
nowej ulicy zlokalizowanej po północno-wschodniej stronie od skrzyżowania ulic 
Królewskiego/Łączna. Stowarzyszenie zaproponowało 3 nazwy: Latawcowa, Traszki, Elfów. Radni 
osiedlowi przychylili się do nazwy ul. Traszki. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
   Protokolant            Przewodniczący 
Marcin Szneider                       Dariusz Mikołajczyk 


